
 

 

REZIME ZAPISNIKA 
 

sa 33. sednice UO URK "Studentski Grad" održane 31.03.2009. godine sa početkom u 
17,00 časova u prostorijama Kluba. 
 
Prisutni članovi UO: M. Šolević, P. Lazarević, I. Andrejević, G. Marčeta, N. Živković, S.  
Stevanović. 
 
Ostali prisutni: gen. sekretar S. Matković, trener MK Jugoslav Petrović. 
 
Odsutni članovi UO: S. Petrović, Mr V. Ilić, S. Đukić, Z. Anđelković, Prof. dr D. Šumarac.  

Dnevni red 
 
1. Verifikacija zapisnika sa 32. sednice UO 
2. Aktuelna događanja u Klubu u vezi MK 
3. Pitanja u vezi seniorskog tima 
4. Škola rukometa 
5. Upravljanje Klubom 
6. Turnir “Univerzitet 2009" 
7. Razno 

Ad.1. Verifikacija zapisnika sa 32. sednice UO 

Zapisnik sa 32. sednice UO nije urađen iz teh. razloga pa se njegovo usvajanje 
odlaže za narednu sednicu UO. 

Ad.2. Aktuelna događanja u Klubu u vezi MK 

M. Šolević je informiso UO o aktuelnim događanjima vezana za selekcije igrača MK 
rođenih 91,92 i 94. godine: 

- Rukovodstvo Kluba je u toku svih dešavanja u vezi ovih selekcija. Svim igračima 
god. 91-92. koji su to zahtevali po utvrđenoj proceduri, date su ispisnice, saglasno 
politici Kluba da se nikome ne ometa namera odlaska. 

- Trener selekcije igrača rođenih 1994. godine M. Simić, na vrlo nekorektan način,  
vršeći pritisak na igrače i njihove roditelje, radi na odvođenje igrača iz Kluba, iako 
je Klub, u cilju zaštite interesa igrača, omogućio da ova selekcija, bez promene 
trenera, učestvuje na prvenstvu Srbije 2009. Zbog ovakvog postupanja,  M. simiću 
prestaje status trenera u Školi sa datumom 16.04.2009. o čemu će biti izdato 
saopštenje na klupskom sajtu. 

Konstatovano je da je Klub učinio veliki napor da odlazak trenera Maksimovića i 
Simića protekne u korektnoj atmosferi. 

Zaključeno je da Klub treba da obavesti RSB I RSS o postupcima M. Simića 

Ad.3. Pitanja u vezi seniorskog tima 



 

 

Klub je blagovremeno reagovao na najavu odlaska nekih igrača 91. I 92. godište koji 
su licencirani za seniore, upućivanjem dopisa sa svim statusnim informacijama.  
 
U cilju održavanja trenažnih aktivnosti seniorskog sastava, treneri selekcije 93. 
godišta treba da odrede jedan broj igrača koji će trenirati sa prvim timom, u 
granicama svojih fizičkih mogućnosti i školskih obaveza. 

Zaključeno je da treba informisati igrače seniorskog sastava o novim okolnostima I 
pozvati ih na punu saradnju i kooperativnost.  

Igračima Veljku i Bogdanu Aleksiću, smeštenim od strane Kluba u "Studentskom 
gradu", izriče se poslednja opomena zbog neizvršavanja obaveza (izostanci sa  
treninga i utakmice, neizmirenje domskih obaveza, ...). 

Ad.4. Škola rukometa 

Posle diskusije zaključeno je da ima stagnacije u dolasku novih polaznika Škole.  

Zadužuje se  

- direktor Škole S. Đukić da ustanovi novu i preciznu evidenciju i sačini izveštaj o 
takmičarskim rezultatima, kao i plan rada MK.  

- S. Đukić I G. Marčeta da naprave predlog inovacija I povećanja funkcionalnosti u 
radu Škole; 

- Stručni odbor da napravi Pravilnik o stručnom radu u Klubu; 
- rukovodstvo Škole da poboljša komunikaciju sa roditeljima preko poverenika za 

svaku selekciju; 

UO odaje priznanje Klubu roditelja selekcije 96. zbog iskazane lojalnosti Klubu i 
podrške u ostvarenju sjajnih rezultata ove selekcije  

Ad.5. Upravljanje Klubom 

Nakon razmatranja problema u upravljanju Klubom, zaključeno je: 

- Pojedini članovi UO se, zbog različitih razloga,  nisu aktivno uključili u rad ovog 
organa, pa je potrebno, umesto njih,  odabrati i kooptirati nove članove, saglasno 
ovlašćenjima UO. Prednost treba dati aktivnim roditeljima igrača MK. 

- Potrebna je stalna komunikacija sa upravom SSC “Bežanijska kosa” zbog termina 
u novoj sezoni, a na načelima sa sastanaka koji su predstavnici UO održali sa 
direktorom ove institucije; 

- Treba insistirati na oživljavanju rada Komisija UO za članstvo, s obzirom na njenu 
potpunu neaktivnost I nizak nivo omasovljenja članstva I prikupljene članarine; 

- U smislu obezbeđenja dodatnih mogućnosti rada na otvorenim terenima, treba 
obaviti razgovore sa OŠ “Mladost” i Beogradskim elektranama; 

- Do narednog UO treba imenovati novog predstavnika rukometnog sporta u UO 
“Saveza sportova Novog Beograda, s obzirom da je Milan Mrvaljević najavio 
ostavku na tu funkciju. Takođe treba intenzivirati prisustvo predstavnika Kluba u 
organima RSB i RSS. 



 

 

Ad.6. Turnir “Univerzitet 2009"  

U vezi narednog 14. turnira “Univerzitet 2009”, S. Matković je informisao UO da je 
utvrđen termin (05.04. 2009.) i sistem takmičenja (triagonal). Pored naših seniora, 
učestvovaće vodeća ekipa Super Lige  Partizan iz Beograda i selekcija Univerziteta u 
Beogradu. U pauzama između utakmica nastupiće najmlađe selekcije Kluba. Upućen 
je zahtev za pomoć Opštini N. Beograd, Rektoratu Univerziteta, Direkciji  
“Univerzijade”, RSB-u, RSS-u i pojedinim firmama, a sredstvima informisanja je 
dostavljena najava Turnira. Turnir se održava u Hali sportova. U Organizacionom 
odboru su M. Šolević, S. Matković, G. Marčeta, N. Živković i S. Đukić.  

Treneri MK su zaduženi da, preko igrača, obezbede što veći broj roditelja koji će 
prisustvovati turniru. Turnir će biti popularisan I preko TV “Studentskog grada”, uz 
dodatno plakatiranje unutar naselja.  

Urađene su prigodne majice koje će, u toku turnira, biti uručene selekciji ’96. zbog 
osvajanja šampionske tirule na Prvenstvu Srbije u Aranđelovcu.    

Ad.7. Razno 

- Konstatovano je da je urađen I u roku predate Završni račun Kluba za 2008. 
godinu. preko ovlašćene agencije. 

- Generalni sekretar se zadužuje za izdavanje ispisnica igračima koji žele da 
napuste Klub, u skladu sa procedurom. 

- Zbog ulaska u teren roditelja našeg igrača Luke Martinovića na Prvenstvu za ‘96. 
godište, Klub je od strane RSS novčano kažnjen sa 25.000,00 dinara. S obzirom 
da je ovaj igrač najavio odlazak iz Kluba, očigledno je da ne postoji odgovornost 
Kluba za učinjeni prekršaj, pa je potrebno na odgovarajući način obavestiti organ 
koji je izrekao kaznu; 

- Klub će se uključiti u realizaciju akcije UNICEF-a "Škola bez nasilja" u osnovnim 
školama na Novom Beogradu. 

Sednica zaključena započela u 17.00 a završila u 19,30 časova. 
 

Zapisnik sačinio      Predsednik UO 
Sava Matković       Milorad Šolević 
 

 
  

 


